
 
 

PROCES – VERBAL 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al oraşului Drăgăneşti-Olt 

din data de 21.02.2024 
 

 Şedinţa extraordinară a Consiliului Local Drăgăneşti-Olt a fost întrunită în baza dispoziţiei 
de convocare nr. 206 / 16.02.2024 la iniţiativa domnului Primar Tudorică Marian-Viorel şi s-a 
desfăşurat în sala de şedinţe a Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt, începând cu ora 16:00. 

 
I. PREZENŢĂ ŞI PARTICIPARE  
Au răspuns prezent un număr de 16 consilieri locali în funcţie. Absentă d-na consilier local 

Manea-Naidin Laura Loredana. 
Din partea Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt participă d-nul Primar Tudorică Marian-Viorel, d-na 

Stoenică Eugenia - director executiv al Direcției economico-financiare, d-na Oprișan Florentina - 
șef Serviciu Buget, finanțe, contabilitate și d-nul Jidovu Laurenţiu, secretar al localităţii, care este 
asistat în notarea discuţiilor de şedinţă de d-nul Jianu Marius, consilier – Compartiment 
Administraţie publică din cadrul Primăriei orş. Drăgăneşti-Olt. 

 
II. PROCESUL-VERBAL AL ȘEDINȚEI DE CONSILIU ANTERIOARE 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian supune la vot procesul-verbal al 
ședinței extraordinare-de îndată din data de 14.02.2024, înregistrându-se 15 voturi pentru și 1 
abținere (d-nul Ciubuc Dumitru – neparticipant la respectiva ședință). 

 
III. APROBAREA ORDINII DE ZI 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, dă citire ordinii de zi după cum 

urmează : 
1. Proiect de hotărâre referitor la: „aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Orașului  

Drăgănești-Olt pentru anul 2024.”  
Iniţiator proiect, Primar ing. Marian-Viorel TUDORICĂ 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot ordinea de zi, 
înregistrându-se 16 voturi pentru (unanimitate). 

 
III.DEZBATEREA ORDINII DE ZI 

1. Aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Orașului Drăgănești-Olt pentru anul 
2024. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, acordă cuvântul preşedinţilor de 
comisii. 

D-nul Tobescu Dorel, președinte comisia Buget – Comisia Buget a dat aviz nefavorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Stănescu Vasile, președinte comisia Urbanism – Comisia Urbanism a dat aviz 
favorabil proiectului de hotărâre. 

D-nul Nădescu Viorel, președinte comisia Juridică – Comisia Juridică a dat aviz nefavorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-na Spătaru Ioana, președinte comisia Cultură – Comisia Cultură a dat aviz favorabil 
proiectului de hotărâre. 

D-nul Ciubuc Dumitru – Am făcut o adresă către conducerea primăriei, așa cum s-a solicitat 
în ședința anterioară, să se pună la dispoziția noastră bugetul așa cum scrie la lege. 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian – Vineri la ora 20.50 a fost pus pe 
tabletă. 



 
 

D-nul Ciubuc Dumitru – Am solicitat să fie pus pe capitole și articole ca să știm și noi unde 
facem amendamente, să știm și noi despre anumite cheltuieli care se fac. Din ce avem la 
dispoziție nu reiese dacă putem face amendamente. 

D-nul Primar – Doamna Stoenică? 
D-na Stoenică Eugenia – Eu l-am prezentat așa cum se spune că se face un buget conform 

clasificației bugetare aprobate prin Ordinul ministrului. La solicitările suplimentare am făcut ceea 
ce mi-ați cerut. La adresa de astăzi aveți tot ce vă trebuie. 

D-nul Primar – Această solicitare, dumneavoastră trebuia s-o faceți cel mai târziu luni. Ați 
primit vineri documentația și veniți în ziua ședinței și solicitați alte informații: balanță de verificare, 
fișă analitică. Dumneavoastră, data trecută domnule Nădescu, ați zis așa: în 3-4 zile ne trimiteți 
bugetul pe capitole, subcapitole, articole, detaliat pe anul 2024 și stabilim data ședinței. Așa ați zis. 
Acum dumneavoastră, veniți cu o solicitare în dimineața ședinței și spuneți că vreți balanță de 
verificare, fișă analitică a conturilor 401, 404, pe care doamna Stoenică vi le-a pus la dispoziție. 
Dacă ați putut să treceți prin ele atât de repede, pentru că veniți la ora 15.00 la ședința de comisii 
și la 16.00 este ședința, nu mai este treaba noastră. În momentul acesta aveți tot materialul? 

D-nul Ciubuc Dumitru – Domnule Primar... 
D-nul Primar – Răspundeți la întrebare! La momentul acesta, dumneavoastră aveți toate 

materialele necesare să puteți să studiați acest buget și să venim cu o formă finală? Vă întreb pe 
dumneavoastră, domnul Nădescu sau domnul Ciubuc. 

D-nul Ciubuc Dumitru – În procesul-verbal de data trecută s-a specificat cum ați citit 
dumneavoastră: pe capitole și ... 

D-nul Primar – Corect. 
D-nul Ciubuc Dumitru – Ceea ce a fost pus pe tabletă nu a fost așa cum am solicitat. 
D-nul Primar – Așa este doamna Stoenică, nu a fost pus cum au cerut? 
D-nul Nădescu Viorel – Uitați cum este bugetul de la Caracal. 
D-nul Primar – Nu avem treabă cu bugetul de la Caracal. 
D-nul Stoenică Alexandru – Am cerut o detaliere a bugetului pe capitole, subcapitole și 

alineate. Nouă nu ni s-a dat acest buget detaliat. Am mai făcut ulterior acele solicitări, de care 
ziceți dumneavoastră balanța analitică, pentru a vedea datoria publică a orașului pe anul 2023 ... 

D-nul Primar – Nu e a noastră de acasă. Poate am moștenit-o de la alții care au fost 
înaintea noastră. 

D-nul Stoenică Alexandru – Mă lăsați și pe mine să vorbesc? 
D-nul Primar – Cum să nu. 
D-nul Stoenică Alexandru – Această datorie se ridică la suma de 50 de miliarde și din 

balanța analitică putem să extragem și noi toate firmele acelea la care Primăria este datoare. O să 
fie și repercursiuni, o să fie și titluri executorii. Mi se pare o sumă destul de mare luând în vedere și 
celelalte sume care sunt pentru partea de cofinanțare. 

D-nul Primar – Corect. 
D-nul Stoenică Alexandru – Am discutat cu doamna director economic când mi s-a părut 

ceva ciudat. Excedentul bugetar de anul anterior trecut la secțiunea venituri ceea ce este contra 
legii. Doamna ne-a explicat de ce. Sumele din balanța de verificare de la 31 decembrie 2023, la 
sumele pe PNRR, au fost 24 de miliarde de lei vechi trecute în buget, noi am văzut 250 miliarde, la 
care ni s-a explicat că aceste sume de 24 miliarde au fost în baza cererilor de rambursare făcute 
în anul 2023, urmând ca în anul 2024 să urmeze alte cereri pentru rambursare... 

D-nul Primar – Da. 
D-nul Stoenică Alexandru – Asta noi nu am știut. Noi știam conform legii că excedentul 

bugetar nu se trece la secțiunea venituri. 
D-nul Primar – Ați aflat acum. 
D-nul Stoenică Alexandru – Dacă ni se trimiteau toate documentele, noi suntem în primul 

rând aici pentru locuitorii orașului, să facem bine pentru această localitate, noi nu amânăm acest 
buget pentru a face rău localității, pentru a face bine. 



 
 

D-nul Primar – Supărarea noastră este că nu ați solicitat la timp aceste documente. În 
dimineața ședinței, nu? Puteați să spuneți că ați consultat sâmbătă, duminică și luni de dimineață 
solicitație doamnei Stoenică ce aveați neclar. 

D-nul Stoenică Alexandru – Noi avem toată bună-voință pentru a trece bugetul acestei 
localități, noi nu suntem aici să blocăm ... 

D-nul Primar – Până la proba contrarie... Vedeți că blocați niște proiecte. Avem persoanele 
cu handicap la ușă. Le spunem să aștepte pentru că dezbatem bugetul. O să-i trimit la 
dumneavoastră acasă, să bată la ușă. Ăsta este bugetul făcut de mine, dumneavoastră îl 
consultați, dacă nu vă convine ceva, veniți cu amendamente. 

D-nul Stoenică Alexandru – Noi am avut suspiciuni cu privire la acest buget. 
D-nul Primar – Spuneți care sunt, dar vreau cât mai repede ca să ne putem descurca. Nu 

vreau să blocăm orașul din cauza unora sau altora. 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu este adevărat. 
D-nul Primar – Uitați ce scrie băiatul acela de la publicația Ținta! 
D-nul Stoenică Alexandru – Vreți să vă mai trimit ceva ce a apărut pe piață? 
D-nul Primar – Nu trebuie să-mi trimiți nimic. Te rog să vorbești punctual ca să terminăm. 

Spuneți dumneavoastră ce trebuie. 
D-nul Viceprimar – Domnilor consilieri, astăzi, în momentul acesta, mai aveți neclarități? 

Vreți să vi se mai pună ceva la dispoziție sau să aflați? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Doamna Stoenică sunt sigur că le are.  
D-nul Viceprimar – Ce anume? 
D-nul Primar – Este ceva în Primărie care nu este transparent? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Mă lăsați să vorbesc? La Casa de cultură sunt 349 mii lei, la 

Bibliotecă sunt 178 mii lei. Dacă erau detaliate, vedeam și eu de unde vine diferența. De ce la 
Casa de cultură sunt 349 mii lei și la Bibliotecă sunt 178 mii lei? Sunt două instituții cu același 
număr de personal, cheltuielile adiacente bănuiesc că sunt cam aceleași. Vroiam să văd diferența 
de unde vine? Dacă doamna Stoenică punea atâtea salarii, atâtea cheltuieli vedeam și eu. Puteam 
să fac un amendament să luăm de la Casa de cultură suma de, o supunem la vot și o trecem la 
proiecte. Dar nevăzând de unde vin acele cheltuieli, nu pot să fac asta. 

D-nul Primar – Vă mai întreb o dată. Mai aveți nevoie de vreun document pe care 
dumneavoastră trebuie să-l studiați? 

D-nul Stoenică Alexandru – Să se facă bugetul exact ca la Caracal și pe trimestre. Bugetul 
detaliat pe trimestre. 

D-nul Primar – Spuneți acum ce vă mai trebuie. 
D-nul Stoenică Alexandru – Ne puneți bugetul pe ... 
D-nul Primar – De ce nu ați trecut asta în hârtia pe care ați făcut-o dimineață? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Scrie în procesul-verbal de data trecută. 
D-nul Primar – De unde știți dumneavoastră, că ați fost absent? 
D-nul Ciubuc Dumitru – Am citit procesul-verbal. Nu scrie pe trimestre, dar scrie pe articole. 
D-na Stoenică Eugenia – Domnule Ciubuc Dumitru, trimestrializarea este a ordonatorului 

principal de credite. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian - Dar de ce ați luat Caracalul ca 

exemplu? 
D-nul Stoenică Alexandru – Avem și Slatina ca exemplu. Caracal este mai aproape. 
D-na Dobre Violeta – Data trecută ați spus că la nicio Primărie nu se dă așa detaliat. Așa s-

a răspuns data trecută. 
D-nul Primar – Dacă aveți aceste documente, pe trimestre... 
D-nul Stoenică Alexandru – Dacă avem pe trimestre, în afară de ce avem până acum, ne 

trimiteți meterialele mâine, joi, și luni facem ședința să trecem bugetul. Fără niciun fel de 
problemă. 

D-nul Primar – Luni la ora 16.00. 



 
 

D-nulo Mocioacă Ilie – Parcă intenționat se dorește așa, să așteptați să cerem noi hârtii, cu 
toate că știați de la bun început că un buget se face așa. Lăsând la o parte ce cer dumnealor, nu 
prea mă pricep eu la bugete, dar eu am aici bugetul din 2021, inițiat de dumneavoastră, formulat 
de doamna Stoenică Eugenia... 

D-nul Primar - Și votat de dumneavoastră. 
D-nul Mocioacă Ilie - Și votat de noi, bineînțeles. Aici la 2021 a mai fost o rubrică: realizat în 

2020 și propuneri 2021. Dumneavoastră nu aveți curiozitatea să vedeți ce s-a realizat în 2023 și 
ce propunem în 2024? 

D-nul Primar – Foarte multe lucruri s-au realizat. Nu pot să le enumăr pentru că sunt multe. 
Dumneavoastră ați fost consilier PNL, da? 

D-nul Mocioacă Ilie - Și sunt. 
D-nul Primar – Sunteți ... da. Se vede că sunteți. Spuneți dumneavoastră, a fost bine sau 

nu? Ați fost votat de niște oameni din orașul acesta dumneavoastră, de aia ați fost consilier? De ce 
nu ați venit la momentul acela să spuneți că nu este bine? 

D-nul Mocioacă Ilie - Știți care este treaba? 
D-nul Primar – Nu știu care este treaba, știu că dumneavoastră ați plecat. 
D-nul Mocioacă Ilie – În campania electorală, am spus să voteze cetățenii Tudorică Marian -

primar. 
D-nul Primar - Și acum tot așa o să fie. 
D-nul Mocioacă Ilie – Atunci eram ca ăia ... nu mă face postul, nu mă fac ăia 8 milioane, dar 

m-am descătușat un pic. Pot să vorbesc și eu, pot să ... 
D-nul Primar – Cum să nu. Aveți tot dreptul. 
D-nul Mocioacă Ilie – De ce bugetul de acum nu are ce s-a realizat și ce s-a propus? Să 

vedem și noi. Buget tot făcut de dumneavoastră. 
D-nul Primar – O să facem o coloană. Asta pentru dumneavoastră. 
D-nul Mocioacă Ilie – Nu neapărat pentru mine, dar să priceapă și băieții aceștia. 
D-nul Viceprimar – Domnule Mocioacă Ilie, știți ce înseamnă un buget propus al unei 

localități? Înseamnă cam ce-și propune ordonatorul de credite să facă în următorul an. 
D-nul Primar – Dumneavoastră veniți cu amendamente. 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu trebuia tergiversată treaba asta. Trebuia făcut de la 

început... 
D-nul Viceprimar – Cine nu a venit la ședință? 
D-nul Primar – Trebuia să veniți la ședință. 
D-nul Viceprimar – Sunteți de acord cu mine că dacă veneați la ședință câștigam 3-4 zile? 
D-nul Stoenică Alexandru – Nu câștigam. 
D-nul Mocioacă Ilie – Nu știu de ce atâta grabă. Bugetul acela s-a votat în aprilie 2021. S-a 

decalat data? Nu mă pricep. Acela a fost în aprilie 2021. 
D-nul Stănescu Vasile – În funcție de bugetul de stat. În anul 2021, atunci s-a aprobat 

bugetul de stat. 
D-nul Secretar – Sunteți de acord să se supună la vot proiectul cu anexa în forma 

prezentată sau să se supună la vot retransmiterea proiectului de hotărâre în vederea reexaminării 
anexei (amânarea discuțiilor într-o altă ședință) ? 

D-nul Primar – Supuneți la vot amânarea. 
D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, supune la vot retransmiterea 

proiectului de hotărâre în vederea reexaminării anexei, respectiv amânarea discuțiilor într-o altă  
ședință pentru ziua de Luni 26.02.2024, ora 16.00, înregistrându-se 17 voturi pentru (unanimitatea 
celor prezenți). 

 
 
 
 



 
 

V. ÎNCHEIEREA ŞEDINŢEI DE CONSILIU 
 

D-nul preşedinte de şedinţă, consilier Martin Marian, mulţumeşte consilierilor pentru 
participare şi considerând că s-au atins principalele probleme puse în discuţie, propune 
consilierilor încheierea lucrărilor şedinţei extraordinare. 

Drept pentru care a fost încheiat prezentul proces – verbal în cadrul şedinţei extraordinare a 
Consiliului Local Drăgăneşti-Olt.  

 
 
                 Preşedinte de şedinţă,                                                    Contrasemnează,                     
                          Consilier                                                                         Secretar 
                    Martin Marian                                                             Jr. Jidovu Laurenţiu                                                     

                                      
                                                                      
 

                                                                      Întocmit, 
                                                                      Cons. Jianu Marius                                                                      


